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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

 

  

 
           PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare convocată de îndată a Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara din  data de 04.11.2020 

 
 

Conducerea şedinţei este deschisă de d-na  Borca-Lucan Laura-Valentina 
care a fost aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 335/2020 adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 

D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru. 
Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat 
prezenţa până la această oră un număr de 21 consilieri. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi, participă de drept d-nul Primar Dan 
Bobouțanu şi d-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău. 
      Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara precum și presa locală. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 1899/2020, iar proiectul ordinii 
de zi este menționat în anexa la aceasta. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 03.11.2020 a fost semnat de 

către Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei anterioare şi se supune 
aprobării Consiliului Local. 

Procesul verbal se aprobă în unanimitate.” 
 

D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
„Dau cuvântul d-lui primar  pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 

  „Proiectul ordinii de zi rămâne neschimbat.” 
 

D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
„Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate. 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez domnii consilieri care 

se află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea 
nr.161/2003, cu modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor 
Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori 
adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la încheierea actului 
juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă din situaţiile 
prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare.  

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că, potrivit art. 228 alin.(2) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările 
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ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile prevăzute 
la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul 
personal pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la 
începutul şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar 
adoptării hotărârii consiliului, cu privire la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de 
vot la adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că, hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în 
condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare şi 
legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se 
sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de 
hotărârii aflate pe ordinea de zi?” 

 
D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
„Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 

ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.” 
  

 
La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

simplă). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă  pentru perioada 04.11.2020-
31.12.2020. 

         
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 335/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  

Proiect de hotărâre privind alegerea viceprimarului municipiului Hunedoara. 
 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Propunerea noastră, a PSD, este dl. Consilier local Cătălin Florin Olar” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. Se discută, se fac propuneri. 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Dacă mai sunt și alte propuneri, în afară de propunerea d-lui primar. 
 
D-nul Marian Vasile: 
„Avem și noi o propunere în persoana d-lui consilier local Petre-Lucian 

Gherman.  
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Rog Secretariatul de la Juridic să întocmească buletinele de vot. Va fi vot 

secret. Până se întocmesc buletinele, așa cum v-am spus, persoana pe care doriți să fie 
aleasă ca viceprimar  o bifați prin încercuirea  cuvântului DA. Dacă încercuiți mai multe 
variante, acel buletin va fi nul. Și totodată, la numărarea voturilor am să invit câte un 
reprezentant de la fiecare partid politic să asiste. Numărătoarea voturilor se va face de 
Secretar și prin Secretariatul Juridic și președintele de ședință, dar vă rog, să fie și un 
reprezentant de la partide pentru a nu exista discuții.” 

 
    Se ia o pauză în vederea redactării buletinelor de vot pe baza propunerilor făcute. 
   Art. 1 este votat prin vot secret. Consilierii locali sunt chemați în ordine alfabetică 
pentru a vota la urnă, propunerile pentru viceprimar. 
 
           D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
           „D-na președintă, vă rog să dați citire, oficial, voturilor obținute.” 
 
           D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
           „Art.1 dl.  Consilier local Cătălin Florin Olar a fost ales în funcția de viceprimar cu 14 
voturi. Felicitări!” 
 
       Se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
   

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă conform procesului-verbal prin vot secret, respectiv, cu 14 

voturi „pentru” Dl.  Consilier local Cătălin Florin Olar și 7 voturi „pentru” dl. Consilier 
local Petre-Lucian Gherman. .  

Art. 2-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 336/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).  

Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar și al 
Clubului Sportiv Școlar, aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara . 
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Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat cu privire la proiect. Pentru că au fost polemici în sală, 

evident se pot face amendamente, conform Codului Administrativ” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 
                    D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
                    „Domnilor și doamnelor consilieri dacă sunt propuneri?” 
 
     Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter individual 
(cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză pentru numărarea voturilor şi 
încheierea procesului-verbal de către Secretarul General al Municipiului Hunedoara și 
președintele de ședință. 

Se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă prin vot secret cu 21 de voturi. 
Art. 2-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 337/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).  

Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de analiză a solicitărilor de locuințe în baza 
Legii locuinței nr.114/1996, republicată, cu modificările și completările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 
                     D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
                    „Domnilor și doamnelor consilieri dacă dorește cineva să ia cuvântul?” 
 
                     D-na Mirabela-Laura Moga: 
                 „D-le Primar, dacă îmi permiteți, propun suplimentarea Comisiei, cu dl consilier 
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local Claudiu-Ștefan Ionescu din două motive: primul ar fi acela că, în spiritul transparenței și 
al democrației ar fi de dorit să avem în Comisii, și consilieri de la alte formațiuni politice, și al 
doilea, ar fi că, consider că, oamenii propuși în comisii nu au toți pregătire în domeniile 
respective, în cazul acesta, dl. Ionescu are pregătire juridică.” 
 
                     D-nul primar Dan Bobouţanu: 
               „Pentru că v-ați adresat mie vă dau eu răspunsul. De regulă, președintele de ședință 
dă răspunsul. Aceste Comisii, care sunt prin efectul legii, beneficiază de prezența consilierilor 
locali, la propunerea liderilor de grup. În PSD având 13 consilieri s-a propus în cele 5 comisii. 
PNL, la rândul lui poate să propună în orice comisie. Dumneavoastră puteți să propuneți în 
orice comisie doriți. Este un amendament care se supune la vot. Asta  nu înseamnă că din 
comisia de care vorbeați dumneavoastră nu avem un jurist. Avem chiar un avocat! Este dl. 
Olar! Dar, mă rog, nu are legătură una cu alta. Comisiile sunt doar de 5. PSD, încă o dată, 
având 13 consilieri, el a propus 3 acolo, 3 în alta, în așa fel încât să-i propună pe toții 
consilierii în câte o comisie, că așa am putea să propunem 5 și prin votul celor 13, fiind 
majoritari, le alegea pe toți 5. De aceea, am și lăsat 2 locuri libere pentru propunerile 
dumneavoastră, așa cum le doriți, într-o comisie, în altă comisie. Cam asta ar fi. Dacă 
susțineți amendamentul va fi supus la vot. Dacă s-a înțeles explicația, cum considerați 
dumneavoastră necesar. Dar ați văzut că din 5 noi am lăsat 2 locuri libere și nu am pus un 
consilier în mai multe comisii.” 
 
                    D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
                „Îmi cer scuze suntem într-o ușoară confuzie. Nu discutăm despre comisiile din 
Consiliu, discutăm despre alte comisii pe diverse activități. Rugămintea mea este ca pentru o 
comisie să fie funcțională, este indicat să fie numere impare. Nominalizați 2 persoane, ca să 
fim tot pe număr impar.” 
 
                   D-na Mirabela-Laura Moga: 
                   „ Dl.consilier local Marian Vasile.” 
 
                   D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
                   „Supunem la vot amendamentul.” 
 
                    D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
                  „Amendamentul se aprobă în unanimitate.” 
 
           Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză pentru numărarea voturilor 
şi încheierea procesului-verbal de către Secretarul General al Municipiului Hunedoara și 
președintele de ședință. 
                Se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1 se aprobă prin vot secret cu 21 de voturi 
Art.2-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 338/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).  

Proiect de hotărâre privind numirea unor consilieri locali ca membrii ai comisiei sociale care 
vor analiza solicitările/cererile privind repartizarea locuințelor pentru tineri, destinate închirierii. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 
                 D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
                 „Domnilor și doamnelor consilieri aveți cuvântul!” 
 
                 D-na Mirabela-Laura Moga: 
         „Întrucât și această comisie are legătură cu precedenta, de asemenea propun 
suplimentarea Comisiei, cu aceeași consilieri, respectiv  dl consilier local Claudiu-Ștefan 
Ionescu și dl.consilier local Marian Vasile.” 
 
                D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
           „Supun la vot amendamentul. Cu 13 voturi „împotrivă” (Palcău Ciprian-Ștefan, Ilea 
Sorin, Predică Mihaela-Alina, Bolosin Florin, Olar Cătălin-Florin, Voinia Claudiu-Sorin, Popa 
Mircea-Marcel, Borca-Lucan Laura-Valentina, Sevastru Bujor-Virgil, Cristea Maria, Constantin 
Ioan, Gherghina Horia-Trăian, Muntean Petru) și 8 voturi „pentru”(Ionescu Claudiu-Ștefan,  
Costa Diana-Claudia, Popa Sebastian-Alexandru, Moga Mirabela-Laura, Harabagiu Robert-
Răzvan, Vâlceanu Constantin, Gherman Petre-Lucian, Vasile Marian) , nu se aprobă 
amendamentul. Trecem mai departe.” 
 
      Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter individual 
(cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză pentru numărarea voturilor şi 
încheierea procesului-verbal de către Secretarul General al Municipiului Hunedoara și 
președintele de ședință. 
       Se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi „pentru”(Palcău Ciprian-Ștefan, Ilea 

Sorin, Predică Mihaela-Alina, Bolosin Florin, Olar Cătălin-Florin, Voinia Claudiu-Sorin, Popa 
Mircea-Marcel, Borca-Lucan Laura-Valentina, Sevastru Bujor-Virgil, Cristea Maria, Constantin 
Ioan, Gherghina Horia-Trăian, Muntean Petru) și 8 voturi „împotrivă” (Ionescu Claudiu-
Ștefan,  Costa Diana-Claudia, Popa Sebastian-Alexandru, Moga Mirabela-Laura, Harabagiu 
Robert-Răzvan, Vâlceanu Constantin, Gherman Petre-Lucian, Vasile Marian) . 

Art. 1 se aprobă prin vot secret cu 13 voturi „pentru” și 8 voturi 
„împotrivă”. 

Art.2-4 se aprobă cu 20 voturi „pentru” și o abținere (Vâlceanu Constantin). 
Hotărârea nr. 339/2020 se aprobă cu  19 voturi „pentru” (Palcău Ciprian-

Ștefan, Ilea Sorin, Predică Mihaela-Alina, Bolosin Florin, Olar Cătălin-Florin, Voinia Claudiu-
Sorin, Popa Mircea-Marcel, Borca-Lucan Laura-Valentina, Sevastru Bujor-Virgil, Cristea 
Maria, Constantin Ioan, Gherghina Horia-Trăian, Muntean Petru, Costa Diana-Claudia, Popa 
Sebastian-Alexandru, Moga Mirabela-Laura, Harabagiu Robert-Răzvan, Gherman Petre-
Lucian, Vasile Marian ), un vot „împotrivă (Ionescu Claudiu-Ștefan,” și o abținere( 
Vâlceanu Constantin). 
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La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).  

Proiect de hotărâre privind numirea unor consilieri locali ca membrii ai comisiei sociale care 
vor analiza contestaţiile cu privire la stabilirea accesului la locuinţe, precum şi la acordarea 
priorităţilor în soluţionarea cererilor privind repartizarea locuințelor pentru tineri, destinate 
închirierii. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză pentru numărarea voturilor 
şi încheierea procesului-verbal de către Secretarul General al Municipiului Hunedoara și 
președintele de ședință. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă prin vot secret cu  17 voturi “pentru”și 4 voturi  

„împotrivă”. 
Art.2-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 340/2020 se aprobă în unanimitate. 
 

 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).  

Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara în comisia de evaluarea a ofertelor depuse în vederea vânzării bunurilor aflate în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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                   D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
                  „Domnilor și doamnelor consilieri aveți cuvântul!” 
 

                  D-nul Marian Vasile: 
                  „Propun pe d-na Mirabela-Laura Moga și pe dl. Petre-Lucian Gherman, în spiritul 
transparenței”. 
 

                 D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
                 „Supun la vot amendamentul! Cu 13 voturi „împotrivă”(Palcău Ciprian-Ștefan, Ilea 
Sorin, Predică Mihaela-Alina, Bolosin Florin, Olar Cătălin-Florin, Voinia Claudiu-Sorin, Popa 
Mircea-Marcel, Borca-Lucan Laura-Valentina, Sevastru Bujor-Virgil, Cristea Maria, Constantin 
Ioan, Gherghina Horia-Trăian, Muntean Petru) și 8 voturi „pentru” (Ionescu Claudiu-Ștefan,  
Costa Diana-Claudia, Popa Sebastian-Alexandru, Moga Mirabela-Laura, Harabagiu Robert-
Răzvan, Vâlceanu Constantin, Gherman Petre-Lucian, Vasile Marian), nu se aprobă 
amendamentul. Trecem mai departe.” 
 

Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză pentru numărarea voturilor 
şi încheierea procesului-verbal de către Secretarul General al Municipiului Hunedoara și 
președintele de ședință. 
             Se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1 se aprobă prin vot secret cu 14 voturi „pentru”, 7 voturi „împotrivă”. 
Art.2-4 se aprobă cu 18 voturi „pentru”(Palcău Ciprian-Ștefan, Ilea Sorin, 

Predică Mihaela-Alina, Bolosin Florin, Olar Cătălin-Florin, Voinia Claudiu-Sorin, Popa Mircea-
Marcel, Borca-Lucan Laura-Valentina, Sevastru Bujor-Virgil, Cristea Maria, Constantin Ioan, 
Gherghina Horia-Trăian, Muntean Petru, Costa Diana-Claudia, Popa Sebastian-
Alexandru,Harabagiu Robert-Răzvan, Vâlceanu Constantin, Gherman Petre-Lucian), 3 voturi 
„împotrivă”(Moga Mirabela-Laura, Ionescu Claudiu-Ștefan, Vasile Marian) 

Hotărârea nr. 341/2020 se aprobă cu 18 voturi „pentru”(Palcău Ciprian-
Ștefan, Ilea Sorin, Predică Mihaela-Alina, Bolosin Florin, Olar Cătălin-Florin, Voinia Claudiu-
Sorin, Popa Mircea-Marcel, Borca-Lucan Laura-Valentina, Sevastru Bujor-Virgil, Cristea 
Maria, Constantin Ioan, Gherghina Horia-Trăian, Muntean Petru, Costa Diana-Claudia, Popa 
Sebastian-Alexandru,Harabagiu Robert-Răzvan, Vâlceanu Constantin, Gherman Petre-
Lucian), 3 voturi „împotrivă”(Moga Mirabela-Laura, Ionescu Claudiu-Ștefan, Vasile Marian). 

 
La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).  

Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara în comisia de evaluare a ofertelor depuse în vederea închirierii bunurilor aflate în 
domeniul public şi/sau privat al municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 

                  D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
                  „Domnilor și doamnelor consilieri aveți cuvântul!” 
  
                  D-nul Marian Vasile: 
                  Aceleași propuneri,  d-na Mirabela-Laura Moga și pe dl. Petre-Lucian Gherman.” 
 
                  D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
                 „Supunem la vot amendamentul! Cu 13 voturi „împotrivă”(Palcău Ciprian-Ștefan, 
Ilea Sorin, Predică Mihaela-Alina, Bolosin Florin, Olar Cătălin-Florin, Voinia Claudiu-Sorin, 
Popa Mircea-Marcel, Borca-Lucan Laura-Valentina, Sevastru Bujor-Virgil, Cristea Maria, 
Constantin Ioan, Gherghina Horia-Trăian, Muntean Petru) și 8 voturi „pentru” (Ionescu 
Claudiu-Ștefan,  Costa Diana-Claudia, Popa Sebastian-Alexandru, Moga Mirabela-Laura, 
Harabagiu Robert-Răzvan, Vâlceanu Constantin, Gherman Petre-Lucian, Vasile Marian), nu 
se aprobă amendamentul. Trecem mai departe.” 
 
            Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză pentru numărarea voturilor 
şi încheierea procesului-verbal de către Secretarul General al Municipiului Hunedoara și 
președintele de ședință. 
                Se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1 se aprobă prin vot secret cu 13 voturi „pentru“, 8 voturi „împotrivă”. 
Art.2-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 342/2020 se aprobă cu 13 voturi „pentru“(Palcău Ciprian-

Ștefan, Ilea Sorin, Predică Mihaela-Alina, Bolosin Florin, Olar Cătălin-Florin, Voinia Claudiu-
Sorin, Popa Mircea-Marcel, Borca-Lucan Laura-Valentina, Sevastru Bujor-Virgil, Cristea 
Maria, Constantin Ioan, Gherghina Horia-Trăian, Muntean Petru), 8 voturi 
„împotrivă”(Ionescu Claudiu-Ștefan,  Costa Diana-Claudia, Popa Sebastian-Alexandru, 
Moga Mirabela-Laura, Harabagiu Robert-Răzvan, Vâlceanu Constantin, Gherman Petre-
Lucian, Vasile Marian). 

 
La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).  

Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara în Comisia pentru Evaluarea și Asigurarea Calității din cadrul Școlii Gimnaziale nr. 
1 Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză pentru numărarea voturilor 
şi încheierea procesului-verbal de către Secretarul General al Municipiului Hunedoara și 
președintele de ședință. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1 se aprobă prin vot secret cu 21 de voturi 
Art.2-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 343/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).  

Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara în Comisia pentru evaluarea și asigurarea calității din cadrul Grădiniţei Happy 
Kids din Municipiul Hunedoara . 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză pentru numărarea voturilor 
şi încheierea procesului-verbal de către Secretarul General al Municipiului Hunedoara și 
președintele de ședință. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1 se aprobă prin vot secret cu 21 de voturi 
Art.2-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 344/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).  

Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara în Consiliul de administraţie al Spitalului Municipal„Dr. Alexandru Simionescu” 
Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
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”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 
                   D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
                   „Dacă dorește cineva să ia cuvântul?” 
 
                   D-nul Marian Vasile: 
                „Doresc să propun suplimentarea membrilor cu colegii noștri consilieri locali Diana-
Claudia Costa și Mirabela-Laura Moga, dar nu a supleanților, ci a titularilor.  
 
                   D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
                   „Supunem la vot amendamentul. Cu 13 voturi „împotrivă”(Palcău Ciprian-Ștefan, 
Ilea Sorin, Predică Mihaela-Alina, Bolosin Florin, Olar Cătălin-Florin, Voinia Claudiu-Sorin, 
Popa Mircea-Marcel, Borca-Lucan Laura-Valentina, Sevastru Bujor-Virgil, Cristea Maria, 
Constantin Ioan, Gherghina Horia-Trăian, Muntean Petru) și 8 voturi „pentru”(Ionescu 
Claudiu-Ștefan,  Costa Diana-Claudia, Popa Sebastian-Alexandru, Moga Mirabela-Laura, 
Harabagiu Robert-Răzvan, Vâlceanu Constantin, Gherman Petre-Lucian, Vasile Marian), nu 
se aprobă amendamentul. Trecem mai departe.” 
 
                    Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză pentru numărarea voturilor 
şi încheierea procesului-verbal de către Secretarul General al Municipiului Hunedoara și 
președintele de ședință. 

Se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1 se aprobă prin vot secret cu 13 voturi „pentru”, 8 voturi ”împotrivă”. 
Art.2-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 345/2020 se aprobă cu 13 voturi „pentru“(Palcău Ciprian-

Ștefan, Ilea Sorin, Predică Mihaela-Alina, Bolosin Florin, Olar Cătălin-Florin, Voinia Claudiu-
Sorin, Popa Mircea-Marcel, Borca-Lucan Laura-Valentina, Sevastru Bujor-Virgil, Cristea 
Maria, Constantin Ioan, Gherghina Horia-Trăian, Muntean Petru), 8 voturi 
”împotrivă”(Ionescu Claudiu-Ștefan,  Costa Diana-Claudia, Popa Sebastian-Alexandru, 
Moga Mirabela-Laura, Harabagiu Robert-Răzvan, Vâlceanu Constantin, Gherman Petre-
Lucian, Vasile Marian). 

 
La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).  

Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara în Consiliul de administraţie  al Clubului Sportiv Hunedoara, instituţie publică, în 
subordinea Consiliului Local al municipiului Hunedoara 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
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”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 
               D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
               „Dacă dorește cineva să ia cuvântul?” 
 
               D-nul Sebastian-Alexandru Popa: 
               „Aș dori să se suplimenteze locul în această comisie cu încă o persoană. Aș fi vrut 
să îmi exprim de fiecare dată punctul de vedere. Consider că într-un stat democratic ar fi 
trebuit să treacă toate amendamentele, pentru că în fiecare comisie ar fi trebuit să fie 
reprezentant din fiecare partid. Și în al doilea rând aș dori ca măcar acest amendament să 
treacă deoarece, consider că, într-o comisie care se ocupă cu tineretul, cu sportul ar trebui să 
facă parte cel puțin, o persoană tânără. Propunerea mea este dl consilier local Robert-
Răzvan Harabagiu. Mulțumesc!” 
 
                  D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
                 „Supunem la vot amendamentul!  Cu 13 voturi „împotrivă” (Palcău Ciprian-Ștefan, 
Ilea Sorin, Predică Mihaela-Alina, Bolosin Florin, Olar Cătălin-Florin, Voinia Claudiu-Sorin, 
Popa Mircea-Marcel, Borca-Lucan Laura-Valentina, Sevastru Bujor-Virgil, Cristea Maria, 
Constantin Ioan, Gherghina Horia-Trăian, Muntean Petru) și 8 voturi „pentru”(Ionescu 
Claudiu-Ștefan,  Costa Diana-Claudia, Popa Sebastian-Alexandru, Moga Mirabela-Laura, 
Harabagiu Robert-Răzvan, Vâlceanu Constantin, Gherman Petre-Lucian, Vasile Marian), nu 
se aprobă amendamentul. Trecem mai departe.” 
 
              Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză pentru numărarea voturilor 
şi încheierea procesului-verbal de către Secretarul General al Municipiului Hunedoara și 
președintele de ședință. 
                Se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi „pentru“ (Palcău Ciprian-Ștefan, Ilea 

Sorin, Predică Mihaela-Alina, Bolosin Florin, Olar Cătălin-Florin, Voinia Claudiu-Sorin, Popa 
Mircea-Marcel, Borca-Lucan Laura-Valentina, Sevastru Bujor-Virgil, Cristea Maria, Constantin 
Ioan, Gherghina Horia-Trăian, Muntean Petru), 8 voturi „împotrivă”(Ionescu Claudiu-Ștefan,  
Costa Diana-Claudia, Popa Sebastian-Alexandru, Moga Mirabela-Laura, Harabagiu Robert-
Răzvan, Vâlceanu Constantin, Gherman Petre-Lucian, Vasile Marian). 

Art. 1 se aprobă prin vot secret cu 13 voturi „pentru”, 8 voturi ”împotrivă”. 
Art.2-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 346/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).  

Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului autorității administrației publice locale în 
Consiliul Consultativ al Unității de Asistență Medico-Sociala ”Părintele Arsenie Boca” 
Hunedoara 
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Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
              
               D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
               „Dacă dorește cineva să ia cuvântul?” 
 
              D-nul Constantin Vâlceanu: 
              „Propun pentru comisia pe  doamnele Diana-Claudia Costa și Mirabela-Laura Moga.” 
 
               D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
               „Aici este vorba doar de o persoană care trebuie să facă parte. Veniți cu o singură 
propunere.” 
 
               D-nul Constantin Vâlceanu: 
               „Am înțeles, rămâne doar d-na  Diana-Claudia Costa. 
 
               D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
                 „Supunem la vot amendamentul!  Cu 13 voturi „împotrivă”(Palcău Ciprian-Ștefan, 
Ilea Sorin, Predică Mihaela-Alina, Bolosin Florin, Olar Cătălin-Florin, Voinia Claudiu-Sorin, 
Popa Mircea-Marcel, Borca-Lucan Laura-Valentina, Sevastru Bujor-Virgil, Cristea Maria, 
Constantin Ioan, Gherghina Horia-Trăian, Muntean Petru) și 8 voturi „pentru”(Ionescu 
Claudiu-Ștefan,  Costa Diana-Claudia, Popa Sebastian-Alexandru, Moga Mirabela-Laura, 
Harabagiu Robert-Răzvan, Vâlceanu Constantin, Gherman Petre-Lucian, Vasile Marian), nu 
se aprobă amendamentul. Trecem mai departe.” 
 
              Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză pentru numărarea voturilor 
şi încheierea procesului-verbal de către Secretarul General al Municipiului Hunedoara și 
președintele de ședință. 

Se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi „pentru“(Palcău Ciprian-Ștefan, Ilea 

Sorin, Predică Mihaela-Alina, Bolosin Florin, Olar Cătălin-Florin, Voinia Claudiu-Sorin, Popa 
Mircea-Marcel, Borca-Lucan Laura-Valentina, Sevastru Bujor-Virgil, Cristea Maria, Constantin 
Ioan, Gherghina Horia-Trăian, Muntean Petru), 8 voturi „împotrivă”(Ionescu Claudiu-Ștefan,  
Costa Diana-Claudia, Popa Sebastian-Alexandru, Moga Mirabela-Laura, Harabagiu Robert-
Răzvan, Vâlceanu Constantin, Gherman Petre-Lucian, Vasile Marian). 

Art. 1 se aprobă prin vot secret cu 13  voturi “pentru”, 8 voturi „împotrivă”. 
Art.2-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 347/2020 se aprobă cu 13 voturi “pentru“(Palcău Ciprian-
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Ștefan, Ilea Sorin, Predică Mihaela-Alina, Bolosin Florin, Olar Cătălin-Florin, Voinia Claudiu-
Sorin, Popa Mircea-Marcel, Borca-Lucan Laura-Valentina, Sevastru Bujor-Virgil, Cristea 
Maria, Constantin Ioan, Gherghina Horia-Trăian, Muntean Petru), 8 voturi 
„împotrivă”(Ionescu Claudiu-Ștefan,  Costa Diana-Claudia, Popa Sebastian-Alexandru, 
Moga Mirabela-Laura, Harabagiu Robert-Răzvan, Vâlceanu Constantin, Gherman Petre-
Lucian, Vasile Marian). 
 

 
La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  

Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii nr. 316/2020. 
 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre- 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 348/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
D-na Laura-Valentina Borca-Lucan: 
”Declar ședința închisă!” 

 

                PREŞEDINTE,                                                                SECRETAR GENERAL,                     
        Laura-Valentina Borca-Lucan                                                 Militon Dănuț  Laslău      
  
 
Întocmit/redactat 
Adela Toderici 
 


